

朝陽科技大學 091學年度第2學期教學大綱
Language Instruction Practice 英語教學實務

當期課號	6661	Course Number	6661
授課教師	黃玫珍	Instructor	HUANG,MEI CHEN
中文課名	英語教學實務	Course Name	Language Instruction Practice
開課單位	應用外語系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	此課程介紹學生認識各項教學法和技巧,並透過各種不同的方式幫助學生將教學法和技巧應用到教學實務。此一課程的教學方式,是讓學生透過小組專案計劃、課程內容討論、和課堂上的活動,讓學生充分且主動地參與課程學習。	Objectives	This course is aimed at introducing to students language teaching methodologies and techniques, and through repeated practices on different instructional concepts, helping students possess the competence to apply the theories of language instruction to practical situations. This course is designed so that students will interact actively with the course material -- small group projects, discussion of readings, and in-class activities.
教材	課堂授課和討論。學生為主體和以任務完成為目的的教學方法。	Teaching Materials	Lectures and discussions. Student-centered and task-oriented teaching approach.
成績評量方式	教學報告：15%；出席率：10%；作業：35%；課堂上參與：10%；學期計劃：30%	Grading	Teaching Presentations：15% Attendance：10% Assignments：35% In-Class Participation：10% Term Project：30%
教師網頁	-		
教學內容	這門課是把從以英語為第二外國語言教學法的概念和想法和教學實務的方法合併在一起；並以給予對於英語教學有興趣的學生完善的實務教學技巧。這涵蓋了廣泛的主題，包括了教案的製作、教學方法、和教室管理等...	Syllabus	This course aims to incorporate concepts and ideas from TESOL methodology with practical teaching techniques, and is designed to provide training in practical teaching skills for those who are interested in teaching English. It covers a wide range of topics, including lesson planning, teaching techniques, classroom assessment, etc.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。